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cl’estampar directions, repartiraient i segells com 

a preu de l’anunci.
Autoritzar a l’administració per a que antici

pi el valor de les comissjons als corredors, fins 

a un màxim de sis insercions.
Crear una secció d’ofertes i demandes pels as

sociais i els seus familiars, amb l’autoritzaciô de 
publicar també pétitions i oferiments de senyors 
no nietges o de metges no associats, aquests dar- 
rers mitiança.nt el pagament d’una quantitat pru- 
dencial, la tarifa de la quai es deixa a criteri del 
Comité de Redacció junt amb l’Administració.

Després d’aquests acords, el Dr. Presta diu 
que per èsser ja Director del Butlletì renüncia 
el seu Hoc de redactor de la Secció de Medicina 
social. S ’admet aquesta renüncia i s’acorda no- 
menar per a substituir-lo al Dr. Josep Bonifaci 

Mora.
Intervé el Dr. Torres Carreras i proposa que 

en el Butlletì s’obri una Secció destinada a 
propagar entre els metges l'us de l’esperanto que 
en tots els països resulta un gran mitjà d’expan- 
sió de la ciència. Es acceptada per unanimitat la 
idea i s’acorda que s’aclmetin articles a favor de 
l’us d’aquest idioma autoritzant al Cos de Redac
ció perquè hi destini les planes del Butlletì que 
les necessitats pennetin.

Passa a tractar-se del despatx oficial. Es do
na compte de la correspondència de tràmit.

E s llegeix una comunicació del Dr. V . Sierra 
Vaiverde, en la qual demana que el Sindicat au- 
xilii un altre company que es troba en dificultats 
d’ordre professional. S ’acorda advertir-li que el 
Sindicat no pot intervenir en les qüestions de l ’in
dole que eli exposa i que l’interessat sol-liciti l’au- 
xili, si li interessa, sota altres conceptes.

Es dona compte de la defunció del Dr. Sanchis 
Bergón, président del Conseil superior de Col-le- 
gis de Metges d’Espanya i s'acorda testimoniar 
a la seva familia el condol del Sindicat.

E l senyor Secretari fa notar que, en compli
ment d’un acord de la sessió del dia 9 de desem- 
bre de 1926 (acta num. 245) hauria de convo

casse el pie de la Comissió del Casal del Metge 
per la primera sessió que celebri el Conseil, però 
que abans de cursar aquestes convocatòries es 
permet sotmetre a la consideració del Conseil les 
dificultats que té aquesta convocatòria per trac
tar-se d’una comissió molt nombrosa, de la quai 
formen part molts membres forans, i creu que

tal volta el motiu de la reunió no justifica que es 
molesti a tants companys i que s’ocasionin tantes 
despeses pel Sindicat. De conformitat amb el cri
teri del senyor Secretari, s’acorda convocar üni- 
cament als Drs. V ila Abadal i Taxonera que dins 
la Comissió actuaven com a Comité executiu i 
son els que redactaren el projecte.

S ’acorda admetre socis els següents companys: 
Ferran March Rodriguez, de Cabra, i Joaquimr 
Pardina Pasqual, de Martinet.

Causa baixa per falta de pagament i per igno
rar el seu domicili, el Dr. Josep J. M ir Puig, de 
Barcelona.

S ’examinen i s’aproven les següents factures: 
De la casa Roneo, pessetes i42’50, per guies d’ar- 
xiu, factura que havia quedat pendent per valor 
de 190 pessetes per no estar del tot conforme el 
gènere lliurat i sobre la quai s’ha obtingut un 
descompte d’un 25 %  ; de la Tipografia Occità- 
nia, pessetes 238 per diversos impresos; de la 
casa Roldós, pessetes 204^5 per anuncis de l’A s
semblea; de la casa Adrema, pessetes 34’50 per
4 caixons de plaques ; i del Dr. Lucaya, pessetes
50 per assistència sessions.

E s tracta del personal i, vista l ’actuació del cap 
d’Oficines senyor Joan Mas Junyent, s’acorda as- 
signar-li la mensualitat de 1.000 pessetes, la qual
li serà abonada a partir del dia 1 de desembre de
1926. E s parla els altres empleats i s’acorda que 
es torni a reunir la Comissió que el Conseil ha
via nomenat en data 7 d’octubre del passai any 
(acta num. 239) i que presenti el seu dictamen so
bre reglamentació de sous, revisió del reglament 
d’Oficines i organització de les mateixes en ge
nerai.

El senyor Secretari dona compte que, en com
pliment de la missiô que li fou cotifiada, visita el 
Dr. Sicari per tal de sollicitar, en nom del Con
seil, la seva collaboració a la creació i organització 
de la Caixa de Crédit, comanda que l’Assemblea 
darrera féu al Conseil. Manifesta el senyor se
cretari que el Dr. Sicart considera que no pot 
acceptai; lo sollicitât pel Conseil i es troba en el 
cas d’haver de refusar la collaboració demanada. 
El Conseil fa constar el seu sentiment davant la 
decisio de l ’esmentat company, que tant, i tant ha 
treballat i impulsât l’obra del Sindiçat i de la 
Mutual.

I s’aixeca la sessió a les 24 hores del mateix 
dia de començada.


